
Zápisnica z prvého zasadnutia obecného zastupiteľstva Vyšný Mirošov, konaného 

dňa 17.02.2024 

o 17.00 hod. v zasadačke OcÚ 

 

číslo 1/2024 

Prítomní poslanci: Emil Cina, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Martin Steško, Peter Hoško 

Ospravedlnení poslanci: Michal Miko, Renáta Savčáková 

Neospravedlnení poslanci: 

Ďalší prítomní hostia:   

 

Program: 

1. Úvodné náležitosti   

a/ Otvorenie zasadnutia 

b/ Schválenie programu rokovania OZ 

c/ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

d/ Voľba návrhovej komisie 

2. Návrh na ukončenie ozdravného režimu 

3. Schválenie PHSR na roky 2024- 2029 

4. Návrh na vyplatenie odmien poslancom za rok 2022  

5  Plán činnosti na rok 2024 

6. Rôzne 

7. Diskusia 

8. Návrh na uznesenie 

9. Záver 

 

Bod č. 1 

a) Na úvod privítala starostka obec Vyšný Mirošov p. Jana Stešková všetkých prítomných poslancov 

obecného zastupiteľstva. 

Skonštatovala, že z celkového počtu 7 poslancov je prítomných 5 poslancov a obecné zastupiteľstvo je 

spôsobilé rokovať a uznášať sa. 

b) Pani starostka Jana Stešková prečítala program zasadnutia. 

Program zasadnutia poslanci OZ schválili 

c) Za zapisovateľku zápisnice bola určená p. Jana Feňová a za overovateľov zápisnice boli určení p. 

Peter Hoško. Michal Ferenc 

d) Do návrhovej komisie boli určení: Martin Steško, Ladislav Ferenc, Emil Cina 

 



Uznesenie č.1/2024 

Obecné zastupiteľstvo vo Vyšnom Mirošove na svojom zasadnutí dňa 17.02.2024 

- program zasadnutia OZ 

- určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice: za zapisovateľa: Janu Feňovú, overovateľov 

zápisnice Peter Hoško, Michal Ferenc  

- voľbu návrhovej komisie v zložení Martin Steško, Ladislav Ferenc Emil Cina 

schvaľuje  

program zasadnutia OZ, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľbu návrhovej komisie 

Za: Emil Cina, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Martin Steško, Peter Hoško  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Bod č. 2 

Návrh na ukončenie ozdravného režimu 

V tomto bode vystúpila p. starostka ohľadom veci  p. Savčákovej, prišlo zo súdu ohľadom toho, že bola 

neprávoplatne prepustená a že jej pracovný pomer naďalej trvá, a obec jej bude pravdepodobne  musieť  

vyplatiť ušlú mzdu. Z toho dôvodu starostka obce navrhla pokračovať v ozdravnom režime.  

Uznesenie č. 2/2024  

Obecné zastupiteľstvo vo Vyšnom Mirošove na svojom zasadnutí dňa 17.02.2024 

schvaľuje  

Pokračovať v ozdravnom režime  

Za: Emil Cina, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Martin Steško, Peter Hoško  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Bod č. 3 

Schválenie PHSR na roky 2024 -2029 

Pani starostka predložila prítomným poslancom návrh PHSR na roky 2024 -2029, ktorý je potrebný pre 

ďalšie fungovanie obce čo sa týka žiadosti o dotácie a pod. 

Uznesenie č. 3/2024 

Obecné zastupiteľstvo vo Vyšnom Mirošove na svojom zasadnutí dňa 17.02.2024 

schvaľuje 

PHSR obce Vyšný Mirošov na roky 2024 -2029 

Za: Emil Cina, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Martin Steško, Peter Hoško  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Bod č. 4  

Návrh na vyplatenie odmien poslancom za rok 2022 

Pani starostka p. Jana Stešková navrhla dodatočné vyplatenie odmien poslancom za rok 2022 v sume 

50,00 v čistom, z dôvodu, že tieto neboli doteraz vyplatené. 

Uznesenie č.4/2024  

Obecné zastupiteľstvo vo Vyšnom Mirošove na svojom zasadnutí dňa 17.02.2024 

schvaľuje  



Vyplatenie odmien poslancom OZ za rok 2022 v sume 50,00 € v čistom. 

Za: Emil Cina, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Martin Steško, Peter Hoško  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Bod č. 5 

Plán činnosti na rok 2024 

V tomto bode starostka sa opýtala starostka  poslancov aké akcie by sa mohli v tomto roku urobiť. 

Poslanci navrhli, že podľa stavu finančných prostriedkov by navrhovali deň matiek + keď by vyšiel 

festival 

Uznesenie č.5/2024 

Obecné zastupiteľstvo vo Vyšnom Mirošove na svojom zasadnutí dňa 17.02.2024 

schvaľuje 

Urobiť akciu deň matiek a festival podľa stavu finančných prostriedkov obce 

Za: Emil Cina, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Martin Steško, Peter Hoško  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Bod č. 6 

V tomto bode informovala starostka o podaní žiadosti na PSK žiadala sa štvorkolka s príslušenstvom. 

P. starostka navrhovala zorganizovanie brigády na osade., taktiež  spomenula skládky, ktoré treba 

odstrániť, poslanci sa pýtali či sa obec nechce zapojiť do výstavby bytoviek. Starostka informovala, že 

sa budeme postupne zapájať do projektov podľa možností bude obec žiadať na opravu Obecného úradu, 

zníženie stropu v sále, nové okná, výstavbu bytoviek, opravu domu smútku, požiarna zbrojnica, 

kanalizácia, zberný dvor + 5 strojoch a technika. 

Dňa 14.03.2024 sa o 15,00 hod. uskutoční fórum Rozvojových tímov I, treba informovať občanov, aby 

bola účasť, napr. DHZO, zo školy, zo škôlky, zástupcovia cirkvi, poľovníci, a samozrejme z osady. 

Tiež treba opraviť káble, ktoré boli preťaté keď sa robili chodníky. Sarostka objednala aj nové plastové 

nádoby na odpad. V tomto bode informovala starostka obce, že finančné prostriedky vo výške 240,00 

eur. za parkovanie tatry  DHZO na súkromnom pozemku sa vyplatia z dotácie pre DHZO. 

Za: Emil Cina, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Martin Steško, Peter Hoško  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 6/2024 

Obecné zastupiteľstvo vo Vyšnom Mirošove na svojom zasadnutí dňa 17.02.2024 

schvaľuje 

Diskusiu v bode č.6 

Za: Emil Cina, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Martin Steško, Peter Hoško  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Bod č. 7 

Diskusia 

Do diskusie sa neprihlásil nikto 

Bod č. 8 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie bolo prijaté v každom bode OZ osobitne. 

 



 

Bod č. 9 

Starostka obce skonštatovala, že program zasadnutia bol vyčerpaný, poďakovala všetkým prítomným 

za účasť na zasadnutí a ukončila rokovanie OZ. 

 

 

Vo Vyšnom Mirošove  23.02.2024 

 

Overovatelia zápisnice:     Peter Hoško ................................ 

       Michal Ferenc ................................ 

 

 

Zapísala:      Jana Feňová 

 

    

 

 

        Jana Stešková  

        starostka obce 

 

 

 

 

 

 


